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“Kupcy chcą wybudować halę targową za pieniądze z
UE”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Kupcy  z  placu  Wolności  w  Kielcach,  którzy  chcą  wybudować  halę  targową  przy  ulicy
Paderewskiego,  liczą  na dofinansowanie  z  Unii  Europejskiej.  Jak  dowiedziało  się  Radio
Kielce, prowadzili już w tej sprawie rozmowy z zarządem województwa świętokrzyskiego.
Członek zarządu odpowiedzialny za podział pieniędzy unijnych – Marcin Perz informuje, że
projekt kupców jest ciekawy i będzie mógł liczyć na dofinansowanie.

Kupcy przygotowują się do przeprowadzki już od 10 lat.  Trzy lata temu władze miasta
zaproponowały im dzierżawę działki przy ulicy Paderewskiego na której mieli wybudować
halę. Prezes Rady Nadzorczej spółki Wolność- Andrzej Rożek zapewnia, że przygotowania do
budowy nowego obiektu handlowego są zaawansowane.

Kupcy chcieliby, żeby budowa hali, do której przeniosą się z placu, rozpoczęła się w połowie
tego roku. Ich zdaniem zakończenie inwestycji jest możliwe na przełomie lat 2009 – 2010.


